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SKANDICA RY PÖYTÄKIRJA 06/2018 
HALLITUKSEN KOKOUS 06/18 
Ma 05.03.2018 KLO 16.00 
@Rantakari 
 
Paikalla: Eeva Markkanen (puheenjohtaja), Wera Kunnas (sihteeri), Henrik Hurme, Iiris 
Kolehmainen, Maija-Bettiina Ovaskainen, Jenna Övermark, Kamilla Lindqvist, Suvi Nuttunen, Ella 
Kirjavainen (saapui kohdassa 2), Tiina Kaikkonen (saapui kohdassa 11d) 
 
Hallituksen ulkopuoliset jäsenet: Laura Koskinen (saapui kohdassa 6d), Oona Rouvinen 
 

1. Kokouksen avaaminen 
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 16.03. 

 
2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Olemme laillisia ja päätösvaltaisia. 

 
3. Esityslistan hyväksyminen 
Hyväksymme esityslistan. 

 
4. Edelliset pöytäkirjat 
Muokataan pöytäkirjaa 4-18: Viikinkibileet järjestettiin Vegasissa, ei Saaristobaarissa. 
Hyväksymme pöytäkirjan 5-18.  

 
5. Posti 
Danske Bankilta tullut vuosijuhlatilin tilitapahtumat kirjeitse (muutettava!). Lisäksi tullut PRH:n 
ilmoitus, kunniakirja verenluovutuksesta, SPR:n lehti ja Kajawan lehti.  

 
6. Ilmoitusasiat 

 

a. Hallituksen kuulumiset 

● Henrikin matkaan TJ19, ja kielikoordinointi sujuu: Henrikin tiimi tänään “ekaa 

päivää kentällä”. Kamilla oli ollut mökillä hiihtämässä järvellä ja oli kaatunut vain 

kaksi kertaa tunnin hiihdon aikana. Maija on ollut viikonloppuna Helsingissä. Jennaa 

stressaa. Iiriksellä käsi paketissa enää kolme viikkoa. Eevalla on ollut Tyrvännön 

Marjan ja Vihanneksen osakeyhtiön kokous viikonloppuna Kaskiksessa. 

Humanitas-kummi Oonalla myös kiirettä. 

 

b. Myyjäiset 20.2. 
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● Tuottoa yhteensä 110,05 e, joista merkkejä 6 e eli kokonaismyyjäistuotto 104,05 e  

● Jatkossa yhtä selkeästi puolet leivonnaisista makeaa ja suolaista niin kuin nyt, meni 

hyvin kaupaksi! 

● A-kyltin palautus on unohtunut kaikissa viimeisimmissä myyjäisissä, joten sovimme 

että viemme A-kyltin jatkossa takaisin kansliaan kesken myyjäisten ennen kuin 

kanslia menee kiinni klo 14, jotta kanslisti-Pirjo pysyy tyytyväisenä. 

 

c. Kielisitsit ja Kielaribileet 22.2. 

● Pääpöydälle ja järjestäjille iso kiitos! 

● Jatkossa myös place-kortteihin ruokavaliot eikä vain yhteen A4-lappuun. 

● Ihastusta herättää se, että sitseillä mukana vaihtareita ja muitakin kuin 

kieltenopiskelijoita! 

 

d. Tiedotus-työryhmän kokous 28.2. 

● Eeva ja Mia jakaneet tietotaitoa Kamillalle ja Iirikselle.  

● Drivestä löytyy nyt myös somekello, mistä löytyy missä/mistä/miten muistutetaan 

tulevista tapahtumista. 

 

e. Humanistispeksi 28.2. 

● Paikalla 11 skandia. 

● Menemme jatkossakin Humanistispeksiin yhdessä, oli hauskaa! 

 

f. Kunnianauhalautakunnan kokous 1.3. 

● Kunnianauhoja jaetaan tänä vuonna neljä kappaletta. 

● Jutta Mannonen ja Sani Uusitalo juontavat vujuilla kunnianauhojen jaon.  

 

g. Viikinkibileet 1.3. 

● Kaffilassa oli epäviralliset jatkot ennen bileitä, paikalla oli 9 skandia. 

● Monet tulivat hakemaan vain merkin, saatiin paljon kehuja merkistä! 

● Vähän hiljaisemmat bileet, ajankohta ei ollut paras mahdollinen (pausveckan), 

mutta kivaa silti! 

 

h. TYYn ainejärjestötapaaminen 5.3. 

● Paikalla Eeva ja Suvi. 
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● Paljon keskustelua tila-asioista: Kaffilan tilavaraus olisi jatkossa hyvä hoitaa 

Exchange-systeemin kautta, Driven varausjärjestelmä ongelmallinen, koska vain 

ainejärjestöjen puheenjohtajat pääsevät siihen käsiksi. 

● Yleiset toimintaohjeet Kaffilaan tulisi päivittää ja myös Kaffilan tilavastaava olisi 

hyvä nimittää. Eeva vie asiaa eteenpäin.  

 

7. Talous  

 

a. Vuosijuhlatili 

● Tili on avautunut. Vihdoin. 

 

b. Kassavihko 

● Skandican taloudenhoito on vuodelta kivi ja kukkaro kassanvihon suhteen, päivitettävä 

sähköiseen muotoon!  

● Suvi ottaa projektikseen. 

 

c. Laulukirja inventaario 

● Eeva on tehnyt inventaarion.  

● Epäselvyyttä siitä, montako kirjaa ollaan tilattu keväällä 2017 ja montako kirjaa on 

toimitettu syksyllä.  

● Joku toinen vielä tarkistaa, koska humanistimatikka.  

 

● Tilille tullut: 

● Toiminta-avustusennakko 200e 

● Vuoden jäsenmaksu, Teppo Taneli Vättö: 5e  

● Hallitussitsimaksu 44x 4,47e = 196,68 e 

● Vuosijuhlamaksu Mia Peltoniemi 1x65e= 65e (väärälle tilille) 

 

● Tililtä mennyt: 

● Myyjäistarvikkeet 12,02e  

● Toimistotarvikkeet 20,65e 

● Lahjakortit toiminnantarkastuksista vuosilta 2017 ja 2018 Germanicalle 4x20e=80e 

● Postimerkit 42e 

● Sponsorointi Eeva Markkaselle Anglica ry:n vuosijuhlille 20e 

● Sponsorointi Kamilla Lindqvistille Anglica ry:n vuosijuhlille 20e 

● Korvattu Maija-Bettina Ovaskaiselle myyjäisistä 9,82e 



 
 
 

 
 
 

Turun yliopiston Pohjoismaisten kielten opiskelijoiden ainejärjestö  
Skandica ry:n hallituksen kokouksen pöytäkirja 

 
 
 

● Korvattu Mia Peltoniemelle Anglica ry:n vujulahjan matkakuluista Espooseen 2,20e 

● Korvattu Mia Peltoniemelle Anglica ry:n vujulahjasta 5e 

● Korvattu Suvi Nuttuselle skandikirppiksen pöydistä 40e 

● Pankin palvelumaksu 13e 

 

● Käteiskassaan tullut: 

● Myyjäistuotot 104,05e 

● Haalarimerkki ei-jäsen x2=6e 

● Kielaribileiden haalarimerkki 2kplx1e= 2e 

 

● Käteiskassasta mennyt: 

● Korvattu Ella Kirjavaiselle TYYmasta puuttuvasta mukista sakkomaksu 1,80e 

 

● Vuosijuhlatilille tullut: 

● Vuosijuhlamaksu 4x 60e= 240e 

● Vuosijuhlamaksu 6x 65e= 390e 

● Vuosijuhlamaksu 1x70e=70e 

● Vuosijuhlamaksu 1x80e=80e 

 

● Vuosijuhlatililtä mennyt: 

● Pankin palvelumaksu 12,64e 

 

● Korvataan: 

● Henrik Hurmeelle myyjäisistä 12,03e 

● Jenna Övermarkille myyjäisistä 10,24 e 

● Mia Peltoniemelle tulostuskrediitit 13,50e 

● Suvi Nuttuselle Skandican kirppispöytä 20e 

 

8. Uusien jäsenten hyväksyminen 

● Hyväksymme Teppo Taneli Vätön jäseneksi. 

 

9. Träffetid 

● Träffetideillä ei käy porukkaa. Parannetaan tiedotusta ja mietitään parannusehdotuksia.  

● Sen jälkeen kun harvensimme järjestämistä, käynyt entistä vähemmän porukkaa. Syksylle 

kenties uusia kuvioita? 
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10. Humanitas-kummi 

● Humanitas-kummi kyseli miten menee ja kerrottiin Skandican toiminnasta ja Oona kertoi 

puolestaan Humanitaan toiminnasta. Pienet Humanistisitsit järjestetään tänäkin vuonna, 

19.4.! 

 

11. Tulevat tapahtumat 

 

a.  Kevätkokous 5.3. 

● Kamilla lähettää live-lähetystä. Henrik vetää kokouksen.  

● Äänestetään kunniajäsenyydestä. 

 

b. Hallitussitsit 9.3. 

● 56 ilmoittautunut kokonaisuudessaan, neljä Skandican hallituksesta osallistuu sitseille. 

● Budjetoidaan 5x15e= 75e 

● Tehdään yhdessä ruokaa ja käydään kaupassa.  

● Skandica hoitaa rahaliikenteen. 

 

c. Verenluovutus 

● Ensi viikon tiistaina 13.3. klo 16.00.  

● Maija ilmoittaa määrän SPR:lle ja tekee Facebook-tapahtuman! 

 

d. Vujuviikko 

 

● Kevät(vuju)reippailu to 5.4. 

- Avantoon ja reippailemaan Ruissaloon! 

● Kakkukahvitus-träffetid ke 4.4. 

- Eeva leipoo kakkua. Pidetään keskiviikkona klo 12-13 Kaffilassa 

● Kvällsmat + Lauluharjoitukset ti 3.4. 

- Ohjelmassa herkkuja ja vujulauluja! 

● Tanssitreenit 

- Eeva kysellyt Jesseä. Odotellaan vastausta. 

 

e. Kuukauden (pohjoismainen) elokuva 25.3. 
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● Palmusunnuntai ja oudohko elokuva.  Emme osallistu. Jenna katselee myös Finnkinon 

tarjontaa.  

 

f. Sitsit m/ Anglica 12.4. 

● Ei mitään uutta, toistaiseksi. 

 

g. KAJ:n ainejärjestöpäivä 2018 

● Sähköpostiin vastattu. Emme osallistu.  

 

h. Skandivappu 

 

● Skandiapprot 

-  Siirretään syksylle, koska pienet Humanistisitsit järjestetään 12.4.  

- Pidetään orientaatioviikkojen yhteydessä. 

- Suunnittelu ja aivotyö tehtävä huhtikuussa! 

 

● Wabusitsit 

- Paikka varattu! Hästäg sitsijännä. 

 

● Kostajaiset 

- Tapahtuman suunnittelu viritteille! Tuutorit infoaa pilttejä. 

 

i. Nordistipäivät 

● Pidetään lokakuussa 2018. Mia Peltoniemi on lupautunut tapahtumakoordinaattoriksi 

Nordistipäiville. Päivämäärä sovittava huhtikuussa.  

 

12. Vuosijuhlatyöryhmä 

● 79 ilmoittautunut vujuille!  

● VUJÄ! 

● Seuraava kokous ensi keskiviikkona. 

 

13. Nettisivut 

● Henrik päivittelee etikettijuttuja. 
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14. Hankinnat 

 

a. Haalarimerkit  

● Suvi on hakenut Dalahäst-merkit.  

● Eevalla uusi upea merkki-idea. Suvi pistää tilaukseen. Budjetoidaan 50 merkkiin. 

 

b. Kunnianauhat 

● Virallinen tilausvahvistus saapunut. Odotellaan... 

 

c. Skandicollegeiden toinen erä 

● Toinen erä saapunut. Lasku maksuun.  

 

d. Maksupääte 

● Kaffilan FB-ryhmässä keskustelua asiasta. 

● Arvioitu hinta-arvio noin 100e. 

● Suvi selvittelee vielä. 

 

e. Kiven avaimet 

● Olisi kätevää, jos avaimia olisi enemmän kuin kaksi. 

● Eeva selvittelee. 

 

f. Toimistotarvikkeet 

● Skandica tarvitsee nitojan. 

● Budjetoimme 10e nitojaan. 

 

15. Käynnissä olevat projektit 

 

a. Muistiot 

● Eeva aloittelee kirjoittelemista ensi viikolla! 

● Jokaisesta tapahtumasta tehdään jatkossa muistio, jotta pyörää ei tarvitse keksiä uudestaa 

joka vuosi. 

 

b. Sopokysely 

● Kopo ja sopo kokoontuvat suunnittelemaan ja tekevät kyselyn tällä viikolla. 

● Kysely julkaistaan ensi viikolla 19.3., ja se on auki kaksi viikkoa ja sulkeutuu 1.4. 
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● Budjetoidaan 2x10e=20e S-ryhmän lahjakortteihin, jotka arvotaan kyselyyn vastanneiden 

kesken. 

● Ainakin opintotuen muutoksien vaikutuksesta olisi hyvä olla kysymyksiä! 

 

c. Kannatustuotteet 

● Kangaskassi: tummansininen keltaisella logolla tai mustavalkoinen.  

● Heijastin olisi myös kiva! 

● Kamilla selvittelee. 

 

16. Meta 

● Fonetiikan ainejärjestön kaappi Kaffilassa vielä Foneemin käytössä, emme saa vielä 

Skandican käyttöön. 

 

17. Seuraava kokous 

Seuraava kokous torstaina 15.3. klo 10-12. Eeva varaa paikan. 

 

18. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 18.02.  


